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Verslag vergadering Sportraad Stichtse Vecht 21 mei 2024 
 
Aanwezig:  Gerard Geerdink, Paul Croiset van Uchelen, Evert Woltjes, Judith van de Vorle  

Gast:   Marcel Scheefhals, Anouschka, Jörgen 

Afwezig:  Ton Witteman 

Agenda 

1. Presentatie FC Breukelen 
Wim verteld over de geschiedenis van de vereniging. Vitesse en Nijenrodes zijn in het verleden samen gegaan. 
FC Breukelen heeft sinds de harmonisatie alles in eigen beheer. Heeft er ook 15 jaar achterstallig onderhoud 
bij gekregen, helaas. Dit zit de verduurzaming een beetje in de weg vanwege de kosten. 575 leden (stabiel) – 
de kleinste jeugd trekt enorm aan. 32 elftallen. Veld 1 moet gerenoveerd worden, waarschijnlijk gaat de 
gemeente dit wel betalen. Zal dan in het najaar worden. Een 3e kunstgrasveld momenteel financieel niet 
haalbaar. Morgen ALV (voor jaarafsluiting) maar men wil de contributie gelijk houden. Zeker ook vanwege de 
minder vermogende leden. In december is er nog een vergadering om meer besluiten te nemen (altijd eind 
van het jaar). Veel vrijwilligers om het park en binnenruimtes te onderhouden en schoon te maken. Nu alleen 
voetbal activiteiten op de verenigingen, niets anders. 2 velden wel verhuurd aan de scholen. Verhuur 
accommodatie en velden ook wel eens. Geen animo voor walking voetbal.  

 
2. Opening en mededelingen (Evert) 
Kennismaking aspirant leden. Andere leden stellen zich ook voor aan de aspirant leden.  
Anouschka Wodrada: sinds 2000 woonachtig in Breukelen. Jongste zoon heeft lang gevoetbald bij FC 
Breukelen. Roeit zelf en zit in bestuur van het Koninklijke Nederlandse Watersport Verbond. Maakt zich druk 
om watersport in onze gemeente. Mist roeiverenigingen, zeilverenigingen in het aanbod.  
Jörgen van Hattem: in Gouda geboren en getogen, naar school in Rotterdam en via omzwervingen in Maarssen 
terecht gekomen. Bij Feyenoord gevoetbald, daarna fysio opleiding gedaan in Utrecht. Daarna 13 jaar voor 
Nederlands Elftal gewerkt. Sinds 2012 voor zichzelf begonnen met eigen praktijk. Specialisatie in sport/knie. 
Doet ook veel met valpreventie voor ouderen. Wens voor betere faciliteiten in de gemeente voor bewegen (in 
het algemeen, en voor ouderen). Groot netwerk bij verenigingen en sponsoren etc. Voetbalt zelf nog bij VV 
Maarssen. En samen met Paul padellen. Link met sportraad via Paul.  
Verzoek van Judith: kunnen we nog eens een betaalde advertentie in de VAR laten plaatsen, die valt wellicht 
wat meer op dan op de gemeente pagina. (ACTIE: Evert). En enkele andere mogelijkheden om ruchtbaarheid 
aan te geven. Heeft ook te maken met bezetting en voortgang van zaken. Pakken we graag op als we weer een 
betere bezetting hebben, dan kunnen we meer dingen oppakken en uitvoeren. Anouschka merkt op dat de 
leeftijd van de sportraad ook al hoger is, geen jeugd, meer diversiteit. Kunnen we ook zeker aandacht aan 
besteden bij de werving. Sportpunt socials gaan over naar Gemeentelijke socials.  

3. Vaststellen agenda (allen) 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

4. Ingekomen en uitgaande stukken  
Geen 

5. Lopende projecten 
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Kern Project  Status 
Breukelen Skeelerbaan SRO heeft bestemmingswijziging ingebracht bij de gemeente. 

Afwachten.  

 Verhuizing LTV Breukelen  Geen update.  
Toplagen van banen zijn wel vernieuwd inmiddels, met bijdrage 
van gemeente. Marcel merkt op dat dit jammer genoeg niet op de 
website of in nieuwsberichten vermeldt wordt.  

 Uitbreiding Kikkerfort Opgeleverd, mag van de lijst af.  

Maarssen-Dorp Zuilense Vecht 
 

Kantine VV Maarssen is het eerste wat gaat gebeuren. Jörgen geeft 
aan waarschijnlijk einde van het seizoen gaan de kleedkamers plat. 
Evert merkt op dat aan de Utrechtse kant vanalles gebouwd wordt 
en aan onze kant gebeurt weinig. Komt wellicht doordat het aan 
de Utrechtse kant leeg veld was, konden ze meteen gaan bouwen.  

Maarssenbroek Herinrichting OSM Atletiek  Opening is geweest door Dafne Schippers, mag van de lijst af.  

Vreeland Dorpshuis/ gymzaal Vanavond in de Raad. 1 inspreker (omwonende) i.v.m. hoogte van 
nieuwe gymzaal. Wordt spannend. Hoe kun je dit voorkomen? 
Misschien een rol voor de Sportraad? Eens in gesprek gaan met 
een straat, wijk, de persoon? Interessant om over na te denken. Of 
misschien dan als Sportraad ook inspreken. Marcel kan dat bij ons 
aangeven als zich zoiets voordoet.   

Tienhoven De Veenkluit Loopt.  

Loenen Padelbanen Marcel heeft hierover een nieuwsbericht gedeeld: vergunning is 
verleend. Maar er zijn hier ook bewoners die het niet willen.  

8. Beleidsactiviteiten ( Marcel) 

Project  Sportraad  
contact 

Status  

Aanbesteding contractverlenging 
beheerovereenkomst Sportfondsen Stichtse 
Vecht/ Voortgang invoering verhuursysteem en 
sleutelplan 

n.t.b. 
 
WG Sport-
accommodaties 

Loopt 

Uitbreiding sportaccommodaties en aanleg 
beweegvoorzieningen in de openbare ruimte  
i.r.t. Omgevingsvisie 

Gerard Loopt 

Geluids ‘overlast’ in gymzalen, slechte akoestiek 
in 2 locaties (Nigtevecht en Zwanenkamp). We 
moeten aan de norm voldoen. Van alle zalen en 
hallen is een quickscan gemaakt.  

WG sport-
accommodaties 

Geen update tov vorige keer 

 
9. Terugkoppeling Vitaal Stichtse Vecht (Judith) 
Weinig nieuws sinds vorige keer. Judith heeft zelf de laatste kernteam online proberen te volgen maar was 
geen succes (niet de juiste faciliteiten in die zaal). Gesproken over herindeling teams en betrekken mensen, 
verenigingen en maatschappelijke organisatie en ook commerciële sportclubs. Na mijn vakantie volgende 
kernteam, dan wordt er verder over gesproken.  
 
10. Rondvraag (allen) 
- Paul: we zouden Addy nog uitnodigen om terug te koppelen over die avond over subsidies (november 

vorig jaar). ACTIE: via Marcel uitnodigen. Financiën 2025 komen aan bod binnen de gemeente. Hoe ziet 
het eruit voor volgend jaar? Welke zorgen, aandachtspunten heeft de gemeente die ze ons mee willen 
geven? En welke acties vloeien daar voor ons uit? Voor volgende keer op de agenda zetten. ACTIE: Judith, 
agenderen. Vraag is of Marcel ons vooraf stukken kan delen. Wij kunnen het college adviseren. Er is geld 
tekort voor toestellen.  
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- Jörgen: hoort veel verschillende onderwerpen voorbij komen. Hoe kan hij zich inlezen? ACTIE: Marcel 
stuurt beleidsplan naar hem en Anouschka. Jörgen heeft ook ideeën voor meer jongere mensen die evt. bij 
de Sportraad zouden kunnen komen.  

- ACTIE: Judith deelt de vacaturetekst met de aspirant leden. Evt. aanpassingen zijn welkom (in het kader 
van inclusiviteit). Daarna kan deze gedeeld worden in eigen netwerken en social media kanalen.  

- Marcel: er is wel contact geweest met kanovereniging in Maarssen in het verleden. Maar andere 
watersporten nooit echt aan gedacht. Kan de watersportbond ook in gesprek met de gemeente? 
Anouschka kan daar een rol in spelen.  

- Judith: financieel verslag komt nog, net als Jaarverslag. Met versturen van notulen vorige vergadering en 
actiepunten.  

- ACTIE: Marcel: organogram van de gemeente (zonder namen, maar met functie) delen.  
 
Evert sluit de vergadering om 21.15 uur. Volgende vergadering is op donderdag 4 juli (mogelijk bij een 
watersportvereniging??).  
 

Actielijst Sportraad Stichtse Vecht, bijgewerkt n.a.v. de vergadering d.d. 21-05-2024:    

Nr. Datum Onderwerp Wie Af per 

     

     

175 21-05-24 Organogram gemeente (zonder persoonsgegevens) 
delen met Sportraad 

Marcel 01-07-24 

174 21-05-24 Verbinding leggen tussen Watersportverbond en 
gemeente 

Anouschka 01-07-24 

173 21-05-24 Vacaturetekst delen met nieuwe leden (en de rest), 
ter aanvulling ivm diversiteit van de sportraad 

Judith 01-06-24 

172 21-05-24 Beleidsplan/ nota Sport en Bewegen naar 
Anouschka en Jörgen sturen 

Marcel 01-07-24 

171 21-05-24 Sturen financiële stukken 2025 Marcel 01-07-24 

170 21-05-24 Agenderen financiën 2025 Judith 04-07-24 

169 21-05-24 Vacature advertentie, betaald, in de VAR Evert 01-07-24 

168 05-03-24 Ongevraagd advies opstellen inzake padelbanen 
Loenen: wel doen ivm verbreding sportaanbod.  

? z.s.m. 

167 11-04-24 Addy uitnodigen voor vergadering Marcel 04-07-24 

166 11-04-24 Format maken voor voorstellen verenigingen in VAR Judith 04-07-24 

165 11-04-24 Financieel jaarverslag: zie taakverdeling bij punt 5 Evert, Judith, Ton 04-04-24 

164 11-04-24 Data en onderwerpen thema avonden vanuit 
verenigingsondersteuning delen tijdens volgende 
vergadering 

Marcel/ Addy 04-07-24 

161 05-03-24 Contactgegevens van vechtsportclubs, aanwezig bij 
bijeenkomst eind november, opvragen bij Addy.  

Judith z.s.m. 

159 11-01-24 Informeren naar (gemeentelijke) werkgroep inzake 
Omgevingsvisie 

Marcel 05-03-24 

157 11-01-24 Informeren bij Addy wanneer terugkoppeling (mail) 
na info avond 27-11-23 
Is nog niet gebeurd helaas. Marcel heeft nieuw 
voorstel. Addy paar keer per jaar aan laten 
schuiven. Voor volgende keer uitnodigen.  

Marcel zsm 

153 22-06-23 Ideeën voor een sportgala (en planning) op papier 
zetten 

Evert Voorjaar ‘24 
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138 15-12-22 Henk Leijen vragen voor nieuwe foto’s sportraad 
t.b.v. website (zodra we weer op sterkte zijn) 

Evert t.z.t.  

 


